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Fælles bestyrelsesmødet den 22/5 2023 kl. 19.00-21.00: møde  
Taulov – personalerum 

Medlemmer af skolebestyrelsen: 
Elever: Alfred 9.a, Tone 7.x 
Forældre: Karina Bukh, Mette Adriansen, Lise Strøm Jensen, Peter Bay Rasmussen, Karin Jeppesen, Casper Vig 
Frederiksen, Anja Schrøder Trelle 
Personale: Carsten Bonde, Brian Alsløw 
Ledelse: Jens Bay, Poul Jakobsen, Line Skovsen 
Ordstyrer: Casper Vig Frederiksen  

Fraværende:  Tone – Peter Bay 

0. Godkendelse af referat og dagsorden. 
 

 

1.      Efterretningspunkt  
          Nyt fra eleverne: Nyt fra vores elevrepræsentanter. Alfred er færdig her i år til sommer. Sidste skoledag  
                                          var en succes – en stille og rolig afvikling. Alle 9. klasserne samledes herefter til fejring 
                                          i Ungdommens Hus.    
          Nyt fra medarbejderne: status skolemad – regner med at søsætte det den 6.juni efter lang tids  
                                                       planlægning. Lidt spænding i forhold til næste års fagfordeling. 
          Nyt fra formanden: Næste møde er den 20. juni. 
          Nyt fra ledelsen: 
- Budget og økonomi budget 2023 – aktuel status på budget. 252000 kr´s besparelse er indregnet i 

budgettet. Der er 4 barsler (lige nu og kommende) blandt vores samlede personaler – der må ikke 
ansættes i barselsstillinger. Det betyder at skolen selv skal dække barsler ind. 

- Skoleårets planlægning – herunder personale – status. Fagfordelingen er ved at være færdige på begge 
afdelinger. Herefter går skemalægningen i gang. Mat- og dansk-lærere udmeldes den 1. juni i 
nyhedsbrevet til forældrene. 

- Skoleskov indviet med maner – Taulov. Fjordbakkeskolen har fået egen skoleskov – 8000 træer er plantet 
i alt. 500 træer er plantet af vores børn. Børnene har været med i processen med planlægning og 
organisering sammen med konsulent Bjarne Christensen. 

- 2. plads til kreativ Skærbækelev  - modtog 1000 kr til klassekassen. 
- Orientering om sag udskoling -  hermed afsluttet. 
- Øvrigt. Drøftelse af kommunikation til forældre ved sager, som kan have betydning for opbakning til 

skolens handlinger. Nødvendig fakta til relevante årgange for at undgå sladder. Specielt  udskolingens 
forældre kræver mere kommunikation. Gensidig opfordring mellem ledelse og medlemmer af 
skolebestyrelsen om ”at tippe” hinanden. 

2.Søvnindsats – oplæg fra udvalget (Mette Adriansen) – se bilag 
Mette fremlægger udvalgets udkast til søvnindsats i skoleåret 2023/2024 – se bilag. 
Skolebestyrelsen bakkede tidligere på skoleåret op om søvnindsatsen – som i øvrigt også er et kommunalt 
must i form af en prøvehandling. Udvalget vil gerne have feedback fra bestyrelsen. 
Mange gode ideer efter første møde i udvalget – der arbejdes videre med mere konkret indhold- til en 
prøvehandling. 
Kan udskolingen møde 8.15 og så kun have en halv times midnatspause? Derved kan eleverne få et kvarter 
mere om morgenen derhjemme og hente et kvarter i løbet af dagen. Skolepatrulje i 7. klasse kan den flyttes 
ned i 6. klasse? Der er enighed om at flytte mødetidspunktet til 8.15 for udskolingen. 
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3. Nyt kommunalt mellemtilbud på Fjordbakkeskolen?! (Taulov) (Jens) 
 
Orientering givet. 

4. Vikardækning og fravær (Line og Poul) 
Trilogien omkring fravær og vikardækning afrundes med de data og statistikker, som skolebestyrelsen har 
efterspurgt. Statistik og perspektivering bindes op på sidste mødes fremlæggelse af vilkår og muligheder 
omkring fravær og vikardækning, og ledelsen orienterer i overordnede vendinger om mulige indsatser. 
Orientering givet og statistik vist – ledelsen vil herefter ensrette fraværssystemet, så det bruges ens på begge 
afdelinger. Drøftelse af ønske fra skolebestyrelsen om at få en redegørelse om fraværet hvert år. 
 
 

5. Formel og endelig godkendelse af principper for arbejdets fordeling mellem lærerne (se bilag) 
Hvis ingen indsigelser til vedhæftede reviderede udkast fra sidste møde, er det formelt godkendt. 
 
Godkendt – lægges herefter på hjemmesiden www.fjordbakkeskolen.aula.dk. 
 
 

6. Principper for kommunikation mellem skole og hjem – version 1 (eksisterende principper som bilag) 
Skolebestyrelsen tager de indledende drøftelser omkring principper for kommunikation mellem skole og 
hjem – evt. med udgangspunkt i vedhæftede eksisterende principper (fra juni 2019). 
Skolebestyrelsen bedes melde ind om der er ændringspunkter, som trænger sig på. 
Stikord til drøftelse til revidering af princippet: 
Alt i ugeplan, som kan sættes deri. Træffetider skal det stå – hvad er træffetiden? 
Ensrette kommunikation – platforme – forældreansvar for kommunikation. Enstrenget – hvad betyder det? 
Kan nogen af punkterne sammenskrives?  
Karin forsøger at lave et udkast til næste møde. 
 

7. Kommunale og lokale pejlemærker og indsatser – udsat fra sidst – og kan udsættes igen   
Jens Bay præsenterer for skolebestyrelsen de politiks vedtagne pejlemærker for 0-16 års området. På 
pejlemærkerne kobles både kommunale og Fjordbakke lokale indsatser, ligesom vi danner bro til de fem 
fokusområder på skolen. 
 
Udsat til senere. 

8.  

9.  

10. Evt. Kontaktet af ”skole og forældre” om indmelding igen. Skolen er udmeldt i dette skoleår. 
                      Skolebestyrelsen ønsker ikke at tegne et prøveabonnement. 
                      SFO – må bruge mobilen en halv time ved ankomst. Nogle mobiler bliver ikke gemt væk efter en  
u                    halv time – kan der laves princip for brug af SFO. 
                      Ultranyt i indskolingen? Vi undersøger brugen af ultranyt i spisepausen for indskolingen. 
Aldersgrænse  fra 9. år. Ro til at spise. 

 
 

På næste møde 20. juni kl. 17.30-21.00 
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Forældremøder – plan og indhold fra bestyrelsen 

Princip Kommunikation – del 2 

Ordensregler 2023-2024 

Sommerafslutning – alle ledere får en invitation til let spisning kl. 17.30 med efterfølgende deltagelse i mødet. 


